
 

Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   3/2021  

Datum konání:   15. 6. 2021  

Předsedající:   Mgr. Jiří Ammer  

Přítomní:  Bc. Jiří Šebek, Svatopluk Malina, Mgr. Klára Hlaváčková, 

Dominik Urich, Mgr. Jan Kittler, Bc. Martin Ďurica, Dis.  

Nepřítomní:   

Omluveni:   Mgr. Miroslav Franěk, Jaromír Hukal 

Hosté:    Bc. Jaroslav Kočí, Ing. Vilém Čáp 

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 15.6.2021 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 635. Jednání zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 17.00 hod. 

➔ Místostarosta Ing. Vilém Čáp představil komisi „Zásady pro poskytování individuálních dotací 

z rozpočtu městské části Praha 20 na rok 2021“, dále jen „Zásady“. Dále zmínil, že se v letošním 

roce dotace podávají elektronickou cestou. Pan Malina si program na podání dotací vyzkoušel 

osobně. Sdělil, že systém je funkční, intuitivní, pracuje se v něm dobře. Komise odsouhlasila 

„Zásady“ pro rok 2021 a dále se členové shodli, že po schválení rozpočtu na r. 2022 chtějí 

obratem odhlasovat dotace na r. 2022. 

➔ Areál FZŠ Chodovická – rekapitulace stávajícího stavu sportoviště. Toalety jsou v dobrém 

stavu, v tuto chvíli se řeší, jak budou přístupné sportovcům. Dále jsou v řešení šatny společně 

se skříňkami na úschovu věcí. Instalovány byly již lavičky. 

➔ Lezecké centrum – pan radní Kočí přišel s nápadem na vybudování lezecké stěny na Xaverově 

u fotbalového hřiště. Komise bere na vědomí a po zpracování projektu se vyjádří. 

➔ Plán rozvoje sportu – H. Počernice mají stávající koncepci sportu z r. 2017, J.Kočí osloví Mgr. 

Popelku, který koncepci zpracovával, aby vyhodnotil stávající a provedl aktualizaci. 

➔ Různé – V. Jáně informovala komisi o sportovní akci pro děti Počernice v pohybu, která se koná 

11.9.2021 a budou na ní participovat místní sportovní spolky.  

Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.10 hod. jednání komise ukončil. Pozvánka  

s termínem příštího jednání bude členům včas zaslána. 

 

         Mgr. Jiří Ammer 

                    předseda komise v.r. 


